

# German Ball Tickets Pickup Methods

## 德国舞会门票领取方式

### A. Tickets Pickup at German Chamber Office 商会办公室领取

You could pick up the tickets at our office after email or telephone appointment.  
Open hour for tickets pickup: every Wednesday 13:00-15:00 from October. 9th (excluding public holidays)

If the time is not applicable for you, please contact our chamber team to make an appointment beforehand.

您可以与我们的同事电话或邮件预约后到商会办公室领取门票  
开放时间为 10 月 9 日起每周三下午 1-3 点（法定节假日除外）  
其他时间请提前跟商会同事电话或邮件预约

Contact Person: Mr. YIN Zheyu  
Tel: +86(0)21 3858 5091  
E-Mail: yin.zheyu@sh.china.ahk.de

Address:

German Chamber of Commerce in China • Shanghai  
29/F, Gopher Center | No. 757 Mengzi Road |  
Huangpu District | Shanghai 200023 | P.R. China  
中国德国商会办公地址：  
上海市黄浦区蒙自路 757 号歌斐中心 29 层

### B. Ticket Pickup via Express 快递邮寄

After receiving confirmation email about successful seat selection, please send us your address and phone number for Express. Your tickets will be mailed out to you within 7 working days after that.

在收到成功选座的确认邮件之后，请将您的地址和电话通过电子邮件发送给我们。您的门票会在 7 个工作日内寄出。

**Please note:**

1. Tickets will be delivered only within mainland of China.
2. Fapiao (Invoice) will be sent to you via email or via post within 20 working days.

注意事项:

1. 请注意舞会入场券仅能邮寄至中国大陆
2. 发票将会在 20 个工作日内发送至注册邮箱或快递到指定地址。

For more information, please contact,  
如有疑问, 请联系:

Mr. YIN Zheyu  
Project Assistant - Events  
Tel: +86(0)21 3858 5091  
E-Mail: yin.zheyu@sh.china.ahk.de